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                                               PROTOKÓŁ  NR  11 /2007 
                                 XI Sesji Rady Gminy Perzów 
                                      w dniu 13 sierpnia 2007r. 
                                      w godz. 13.00 do 15.30 
 

1. Otwarcie Sesji. 
 
Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy Perzów  
Zdzisław Burzała. Powitał radnych, Panią Wójt, Panią Skarbnik,  
pracowników Urzędu Gminy i sołtysów.  
Stwierdził obecność 15 radnych. 
 
 
 Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad Sesji: 
1. Otwarcie Sesji. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 

5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie : powołania zespołu opiniującego 

kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Kępnie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie : zatwierdzenia planu inwestycyjnego 

Gminy Perzów na lata 2007-2013. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budŜetu Gminy na 2007r. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: nadania Statutu Gminnemu Ośrodkowi 

Kultury w Perzowie 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: nadania Statutu Bibliotece Publicznej 

w Perzowie.  

11.   Wolne głosy i wnioski. 
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2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu 
 z poprzedniej sesji bez odczytania, stwierdzając, iŜ protokół został 
wyłoŜony do wglądu przed Sesją , a poza tym jest moŜliwość zapoznania 
się z nim w biurze Rady. 
Przewodniczący przeprowadził głosowanie  za przyjęciem protokołu  
z poprzedniej Sesji bez odczytania. 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych ; wszyscy radni jednogłośnie 
przyjęli protokół z X Sesji bez odczytania. 
 
 

3. Interpelacje. 
 
Radny Ostrowski – pyta o sprawę odprowadzenia wody przy posesji 
Pana Dadacza i o sprawę Pana Zaczyńskiego. 
 
Pani Wójt – poleciłam wykonanie. 
 
Radny Wieczorek – co z remontem dróg z Trębaczowa do Zbyczyny. 
Od Ligoty dziura na dziurze. 
 
Radny Pietrus – koło Pana Golca teŜ. 
 
Pani Wójt pyta czy zostały wycięte gałęzie w Trębaczowie. 
 
Radna Piekarska – odpowiada, Ŝe nie. 
 
Radny Kozan – mostek odprowadzający wodę od stawu do rzeki koło 
Pana Olejnika. Czyj jest ten mostek, bo nie ma tam w ogóle odpływu. 
 
Pan Kurzawa – droga z Nieprosina  do Mnichowic – czy była 
wykoszona. Jest bardzo zadrzewiona. 
 
 
4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy. 
 
Pani Wójt przedstawiła Radnym treść sprawozdania ( stanowi 
załącznik do protokołu). 
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Pani Wójt poinformowała, Ŝe podpisanych jest 80% umów na wywóz 
odpadów.  
 
Radny Kozan – co z osobami, które nie podpisały umów na wywóz 
odpadów.  
 
Pani Wójt podziękowała radnym i sołtysom za pomoc przy zawieraniu 
umów. Niedługo ruszymy w teren na kontrole potwierdzeń wywozu 
odpadów. 

 
Pani Wójt – uzgodniliśmy z Urzędem Marszałkowskim budowę drogi 
Brzezie-Perzów. MoŜemy pobudować odcinek, który będziemy chcieli. 
Np. od torów w stronę Perzowa. 
 
Pani Brząkała – zarzuca , Ŝe droga będzie budowana dla betoniarni. 
 
Radny Ostrowski – miał być Pan Bąk w sprawie pługów. 
 
Pani Wójt – nie zgłosił się na wezwanie. 
 
Radny Wieczorek – pyta czy panowie, którzy zgłosili się do 
odśnieŜania wiedzą ile będą zarabiać. 
 
Radny Ludwikowski – Pan Marona „zawiesił” swoje chęci jeŜeli chodzi 
o odśnieŜanie. 
 
Pani Wójt – rozmawiajcie. 
 
Radny Ludwikowski – myślę, Ŝe dwa ciągniki wystarczą. 
 
Radny Wieczorek – trzeba kupić taki pług, Ŝeby pasował nie tylko do 
jednego ciągnika. śebyśmy w razie awarii nie zostali bez odśnieŜania. 
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5. Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Gminy. 
 
Pan Przewodniczący przedstawił treść otrzymanych pism: 
- od Państwa Kuźmów  
- z RIO w sprawie uniewaŜnienia uchwały dotyczącej udzielenia 
poparcia dla rozbudowy Szpitala w Kępnie. 
- pismo o wsparcie finansowe na Ŝywność i odzieŜ dla dzieci. 
- 3 pisma z RIO w sprawie nieprawidłowości w uchwałach 
budŜetowych 
 
 
6.   Podjęcie uchwały w sprawie: powołania zespołu opiniującego 
kandydatów na ławników do Sądu Rejonowego w Kępnie. 

 
Wytypowano następujących członków zespołu: 
Marek Ostrowski, Marcin Ludwikowski, Urszula Gawlik 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 15 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
7.  Podjęcie uchwały sprawie: zatwierdzenia planu inwestycyjnego 
Gminy Perzów na lata 2007-2013 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych.  
15 radnych głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
 
8.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu Gminy na 2007r. 
 
Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik. 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 15 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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9.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania Statutu Gminnego Ośrodka 
Kultury w Perzowie 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 15 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
10.  Podjęcie uchwały w sprawie nadania statutu Bibliotece 
Publicznej w Perzowie. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady przeprowadził 
głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 15 radnych. 15 radnych 
głosowało za przyjęciem uchwały. 
Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
 
 
11.  Wolne głosy i wnioski. 
 
Radny Kozan  - Pani Dyrektor Dziergwa powinna coś zrobić, aby zostało 
utwardzone pobocze przy drodze Domasłów – Nowa Wieś Ks.  
Niedługo doŜynki , a przy aptece w Perzowie dziura. 
 
Pani Wójt – Pani Dyrektor mówiła, Ŝe w przyszłym roku będzie 
przebudowywana droga w Perzowie na odcinku od Pana Wesołowskiego 
i koło apteki. Nawiezienie kamienia nie jest planowane, poniewaŜ jest to 
nawierzchnia nietrwała. 
 
Radny Kłodnicki – drogi gminne i powiatowe są zarośnięte. Rolnicy mają 
problemy z dojazdem do swoich pól i łąk. Np. droga z Mnichowic do 
Turkowy, z Nieprosina do św.Jadwigi w stronę Turkowy. 
 
Pani Wójt – musimy się zastanowić kto mógłby dokonywać obcinania 
gałęzi. 
 
Radny Kurzawa – są takie urządzenia mechaniczne. 
 
Radny Stodolski – kanalizacja deszczowa – naleŜy przeprowadzić 
kontrole studzienek. Są zasypane piaskiem. 
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Na sieci wodociągowej koło Pana Gugały są studzienki. Asfalt przy 
studzienkach osiadł. 
Zwrócił takŜe uwagę na nierówne pobocze przy aptece w Perzowie. 
W sprawie planu zagospodarowania przestrzennego – lepiej jest dla 
Gminy jak planu nie ma. Niedługo zresztą będzie zmieniona ustawa  
o zagospodarowaniu przestrzennym. 
Hydrofornia w Perzowie – trzeba przeprowadzić analizę jej moŜliwości, 
aby lepiej zmodernizować hydrofornię w Trębaczowie. 
Zasadny byłby zakup agregatu o duŜej mocy 125 KW dla oczyszczalni  
i przepompowni. 
 
Pani Wójt – znaleźliśmy analizę z 2002r. – szukamy fachowca  
do określenia zasobów wody w Perzowie w celu rozwaŜenia podłączenia 
Trębaczowa do Perzowa. Robiliśmy rozeznanie jeŜeli chodzi o agregat. 
Agregat o mocy 125 KW kosztuje np.125 tys.zł. 
Do wykonania mamy oczyszczenie 15 szt. kratek oraz odnowienie 
dalszych 38  szt. 
Sanepid nakazał nam wymianę pokrycia kraty koszowej na oczyszczalni. 
 
Radny Pietrus – pyta czy skończyły się moŜliwości nawoŜenia kamienia 
na drogę w Trębaczowie koło pana Jankowiaka. Kamień byłby jeszcze 
potrzebny, bo droga nie została ukończona. 
 
Pani Wójt – nie ma problemu  z kamieniem, ale najpierw musimy 
wiedzieć ile będzie potrzeba. 
 
Radny Wodziak – przystanek PKS w Ludwiczynie przy mocnej wichurze 
rozleci się. Czy jest moŜliwość otwarcia przedszkola w Miechowie. 
 
Pani Wójt – oczywiście naprawimy, ale chciałam przypomnieć, 
Ŝe  przystanek był juŜ naprawiany. Przedszkola w  Miechowie w tym roku 
na pewno nie będzie. Jest do zrobienia instalacja elektryczna.  
Najpierw musimy  pomieszczenia doprowadzić do stanu uŜyteczności. 
Są to bardzo duŜe koszty – nie ma takiej moŜliwości. 
 
Radna Gawlik – Pani  Dyrektor Szkoły w Miechowie sprząta teren blisko 
budynku szkoły, a pozostały zarasta chwastami. 
 
Pani Wójt – jest Pani Dyrektor i ona odpowiada za utrzymanie terenu 
koło szkoły. 
 
Radny Bagiński – drzewa powycinane przy drodze Miechów-Perzów 
odrastają. Co z tym dalej będzie robione. 
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Zgodnie z przepisami pobocza przy drogach powinny być koszone  
na szerokości 1,5m. Czy sprawdzał ktoś, czy pobocza są wykoszone  
na tej szerokości? 
 
Pani Wójt potwierdza, Ŝe było 1,5m. 
 
Radny Ludwikowski – w związku z wypadkiem na zakręcie koło 
p.Przybylskiego  wnioskuje o oznakowanie zakrętu biało – czerwonymi 
tabliczkami ostrzegawczymi. Radny wnioskuje takŜe o spowalniacze  
w Trębaczowie. 
 
Pani Wójt- wystąpimy w tej sprawie do Powiatowego Zarządu Dróg  
w Kępnie. 
 
Pan Pietrus- adresuje pytanie do Pana Marka Ostrowskiego. Czy 
jednostka straŜy w Trębaczowie jest zobowiązana do udziału w akcjach 
ratunkowych przy wypadkach. Czy w związku z tym nie powinien być 
umówiony specjalny sygnał. 
 
Pan Ostrowski – nie ma specjalnych sygnałów do wypadków. Ustalone 
są sygnały obrony cywilnej. Trębaczów miał być przy wypadku na swoim 
terenie. 
 
Radna Piekarska – wnioskuje o poszerzenie pobocza na odcinku między 
Kościołem, a przystankiem. Proponuje teŜ zorganizować spotkanie  
z udziałem Pana Dunajskiego w sprawie regulacji rzeki Czarna Widawa. 
Czy i kiedy ma być uruchamiana zasuwa na rzece. 
 
Radny Wieczorek – takie sprawy zgłasza się do Urzędu Gminy, a Urząd 
przekazuje następnie sprawę do WZIR. 
 
Pani Wójt – zaprosimy Pana Dunajskiego na następną Sesję. 
 
Radny Kozan – kiedy Starosta Kępiński wywiąŜe się z zobowiązań 
podjętych na Sesji Rady Gminy Perzów? Pyta równieŜ po co Spółka 
Wodna w Perzowie kosi trawy przy rzekach, skoro później i tak tego nie 
sprząta. A skoszone trawy zanieczyszczają koryto rzeki. 
 
Pani Wójt – zaprosimy Pana Dunajskiego, przedstawicieli Spółki Wodnej                                                                                                                             
i Komisje Rady Gminy. Poprosimy Pana Pawelkę o informację co zostało 
zrobione. 
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Radny Ludwikowski – hydrofornia Trębaczów była budowana 20 lat 
temu. Dlaczego wtedy nie podłączono jej do Perzowa. 
 
Radny Stodolski – hydrofornia Perzów była budowana dla Perzowa, 
Miechowa, Turkowy i Domasłowa. Na ówczesne warunki te pompy i 
studnie odpowiadały normom. 
 
Radny Kurzawa – pyta o ewentualny współudział w organizowaniu 
doŜynek. 
 
Przewodniczący Rady Gminy podziękował wszystkim za udział  
w XI Sesji Rady Gminy Perzów i zamknął obrady. 
 
 
Protokół spisała: 
Krystyna Kłobutowska 
 
 
 
 


